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Til 

Folketinget - Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr.  234 og 235 af 28. fe-

bruar 2006. 

(Alm. del). 

 

Kristian Jensen 

 /René Mikkelsen 

Skatteudvalget 
SAU alm. del - Svar på Spørgsmål 234
Offentligt            



Side 2 

Spørgsmål 234: Vil ministeren tilsende udvalget en oversigt over antallet af sager indbragt 

for skatteankenævn hhv. Landsskatteretten måned for måned i de sidste to år inden fusions-

datoen samt fra fusionsdatoen og frem til nu? 

 

Svar :   

Antallet af sager indbragt for skatteankenævn i perioden 1. januar 2004 til 1. marts 2006 er 

følgende: 

År Jan Feb Mar Apr Maj Juni Juli Aug Sept Okt Nov Dec 

2003           - - 

2004 898 1006 1362 1187 1245 1516 1507 1183 899 892 853 808 

2005 861 826 1008 919 1074 1238 1441 993 762 1183 868 356 

2006 375 435           

 

Hvad angår november og december 2003 foreligger der ikke månedlige opgørelser.  

For så vidt angår sager der omhandler flere indkomstår, opgøres disse af skatteankenævne-

ne som selvstændige sager for hvert indkomstår. 

 

Antallet af sager indbragt for Landsskatteretten  i perioden 1. nov. 2003 til 1 marts 2006  er 
følgende:                     

År Jan Feb Mar Apr Maj Juni Juli Aug Sept Okt Nov Dec  

2003           269 268 

2004 318 263 327 216 249 303 318 264 347 278 293 308 

2005 396 325 298 273 287 297 292 295 328 302 535 374 

2006 472 318           

 

For så vidt angår sager der omhandler flere indkomstår, opgøres disse af Landsskatteretten 

som en samlet sag. 

 

 

 

 

 



Side 3 

 

 

Spørgsmål 235: Vil ministeren fremover månedligt tilsende udvalget en oversigt over an-

tallet af sager indbragt for skatteankenævn hhv. Landskatteretten? 

 

Svar: Der er efter min opfattelse ikke grundlag for månedlig afrapportering til udvalget om 

tilgangen af klagesager til henholdsvis skatteankenævnene og Landskatteretten. 

For Landskatterettens vedkommende offentliggøres der allerede i dag på hjemmesiden lø-

bende oplysninger om sagstilgangen i form af årsrapporter og udvalgte aktuelle statistikker. 

 

I SKAT overvejer man for tiden om der skal offentliggøres tilsvarende statistisk materiale 

for skatteankenævnenes virksomhed, herunder oplysninger om tilgang af nye klagesager. 

Når disse overvejelser er tilendebragt vil jeg give udvalget en nærmere orientering. 

 

 

 

 

 


